

Announcement



Update on Extending National Disinfection Programme

تحديث بشأن تمديد "برنامج التعقيم الوطني"

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الأعزاء،

The National Disinfection Programme, announced by the Ministry of Health and Prevention (MoHAP) and the Ministry of Interior (Mol), has been extended until Sunday, 5th of April 2020 to be effective from 8pm to 6am. However, during the daytime, traffic and public movements shall continue as normal.

نلفت عنايتكم إلى أنه قد تم تمديد فترة "برنامج التعقيم الوطني" من قبل وزارة الصحة ووقاية المجتمع ووزارة الداخلية. وبموجب ذلك، سيظل "برنامج التعقيم الوطني" سارياً من الساعة الثامنة مساءً وحتى الساعة السادسة صباح يوم الأحد الموافق 5 أبريل 2020، مع الاستمرار بحركة النقل والجمهور بشكل طبيعي خلال فترة النهار.

As per the direction of the Government, we urge you to stay at home during the disinfection time and avoid going outside unless it is absolutely necessary to get essential supplies, such as food and medicine, or working in vital sectors.

ووفقاً للتوجيهات الحكومية، ينبغي على الجميع الالتزام بالبقاء في المنازل طوال فترة برنامج التعقيم الوطني، وعدم الخروج إلا لشراء الاحتياجات الغذائية والدوائية أو للضرورة الصحية أو العمل.

Kindly note that during the disinfection period, all Jafza customers/vendors will be required to present their Emirates ID, Employee ID

وخلال هذه الفترة، يتعين على جميع عملائنا وموردنا في جافزا حمل كل من بطاقة الهوية الإماراتية، وبطاقة العمل والتصاريح اللازمة للدخول إلى المنطقة الحرة.

and necessary permits to enter the Free Zone.

For permission to move outside for essential purposes during the hours of National Disinfection Programme, register for a permit request by visiting www.move.gov.ae

Thank you for your continued support and cooperation.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

لطلب تصريح للخروج أو قيادة المركبات خلال فترة تقييد الحركة، يرجى التسجيل عبر الرابط www.move.gov.ae

نشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على 800-Jafza (800-52392)

المنطقة الحرة لجبل علي